



Timothy Training International, NFP

“... these entrust to faithful men, who will be able to teach others also.” (2 Tim 2:2)

加入我们的团队

2019.08.24

职位: [TTi](#) 课程助教 (兼职)

职责:

1. 担任 TTI 培训课程 (密集/在线) 助教。
2. 指导 TTI 学员完成作业并批改学员的作业。
3. 牧养学员, 促进个人灵命的塑造与教会侍奉的更新。
4. 学习各种教学资源的使用, 实践合宜的教学理念和技巧。

要求:

1. 普通话流利, 兼具中英文的读写技能。
2. 拥有相关文硕或以上学位, 或是在读道硕、神硕或博士神学生, 且毕业日期明确。具备牧养或教学经验者优先考虑。申请人亦可以此作为实习 (Internship) 或可选的实践培训 (OPT)。
3. 擅长或熟悉圣经某些书卷或文体, 或在其他相关领域 (如两希语言、神学、宣教学、辅导学、教育、教会历史、教牧学等) 学有专长。
4. 我们将提供三次远程培训, 每次时长 90 分钟, 成功通过培训者将担任某门密集或在线课程的助教。
5. 助教的工作以兼职并在家工作的形式为主, 独立负责一门课程, 亦可能出差一至两周时间, 进行教学及相关侍奉。兼职的工作亦可能渐进成为全职的侍奉。
6. 拥有博士学位的申请人可能有资格承担更重要的责任, 或担任本机构其他重要职位。请提交您的简历并来信获取更多详细的信息。

薪酬: 面议

1. 入职的助教, 亦可申请 TTI 为在读神学生提供的奖学金, 以获得进深学习的机会或是学术方面的进一步发展。
2. 请电邮个人履历和个人擅长的书卷或学有专长的领域等相关信息至 HR@timotai.org 以便联络。

Join Our Team

2019.8.24

Position: TTi Teaching Assistants (Part Time)

Job Description:

1. Serve as a teaching assistant in our Hong Kong seminars or online courses.
2. Guide and grade our student course assignments.
3. Shepherd students to facilitate their spiritual and ministry formation and renewal.
4. Learn to use different teaching resources and practice appropriate pedagogical concepts and skills.

Requirement:

1. Is fluent in speaking Mandarin with the ability to read and write in Chinese and English.
2. Holds a related MA degree or above; students pursuing MDiv, ThM or PhD with a clear graduation date; pastoral or teaching experience preferred. Seminary students could apply to this position for their internship or optional practical training (OPT).
3. Is familiar with or specialize in certain bible book(s) or genres or areas of interest, such as biblical languages, theology, missions, counseling, church history, pastoral studies, etc.
4. Participate in our three 90 minutes training sessions before receiving an assignment to serve as teaching assistants.
5. Part-time or course-based to be conducted from your home via the internet; may require travelling up to two weeks twice a year (in January and June); this part-time work may transition into a full-time ministry.
6. Applicants with a PhD degree may be qualified for heavier responsibilities or other important positions in our ministries. Please submit your CV and write for more details.

Compensation: Negotiable

1. We may elect to offer scholarships to our teaching assistants who are students. Special assistance may also be offered to potential teaching assistants for advanced studies or development in their academic career.
2. Please **submit your résumé and a statement of your specialty or area of interest** to HR@timotai.org.